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Denne vinter er snart slut, om to måneder vil vi svælge os i sommer og solskin og længes efter 

skygge fra de træer, som ikke længere findes. 

 

Samtidig vil vi have glemt, at denne vinter plus de foregående vintre afslørede et problem, som 

ikke længere kan betragtes som en hundredeårshændelse, men et årligt fænomen, som vi er nødt 

til at handle på og forholde os til, nemlig den øgede regnmængde samt havstigning. 

 

I princippet er det ,synes jeg, en statslig opgave at forhindre skader forårsaget af øget 

vandmængde - - eller rettere en opgave på verdensplan, men i lovens bogstav påhviler det den 

enkelte grundejer at skærme sin bolig. 

 

Det kan blive en stor opgave for beboerne i Skæring, for stor for den enkelte grundejer — og lad 

nu være med at sige, at man bare kunne lade være med at købe sig til en eftertragtet bolig på 

vandsiden, for dette problem kommer til at vedrøre os alle. 

 

Mit forslag er derfor: At Fællesrådet i samarbejde med de lokale grundejerforeninger hurtigst muligt 

danner et digelaug bestående af lokale borgere og evt medlemmer af 

Fællesråd/grundejerforeninger, som har til formål at samarbejde om relevante løsninger på den 

stigende vandstand. Dette kan også indebære, at rådgive den enkelte beboer, evt osse på 

relevante sociale medier,  om vandbesparende løsninger, ex plantning af vandsugende træer, 

vandhaver, omfangsdræn, o.s.v. 

 

Med håb om accept og en sober, relevant diskussion af mit forslag, de venligste hilsner 

Nancy Flarup 
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